

★保險內容★

- (1) 車體損失險：最高自負額10,000元，但酗酒、違約行為及第三人非善意行為或不明原因車損不理賠，且須支付車輛維修期間內營業損失，最高不超過15日(每日營業損失費用以承租車輛之定價7折計算)
- (2) 竊盜損失險：最高自負額10%，但車輛零件或配備單獨失竊者須全額賠償，另須支付尋車期間內營業損失，最高不超過15日。
- (3) 任意第三人責任險：每一個人之傷害最高100萬元/每一意外事故之傷害最高200萬元/每一意外事故之財損最高50萬元。
- (4) 乘客意外險：每人300萬元。
- (5) 駕駛人傷害險：300萬元
- (6) 第三人強制責任險：每人最高給付200萬。
- (7) 上述保險不包含因自然災害（如洪水、颱風、地震等）所造成之損傷以及車內設備遺失或損傷之賠償責任

★Insurance★

- (1) CDW Insurance (Car Damage Insurance): Maximum deductible of NT\$10,000. Note that this does not cover damage as a result of drunk driving, breach of rental contract, reckless behavior by third person or unknown reasons, and the renter must incur the operating loss during any repair period, at most 15 days (the daily operating loss will be charged as 70% of the rented car market price).
- (2) Car Theft Insurance: Maximum deductible of 10%. The renter must fully compensate for theft of car accessories, and the renter must pay for the operating loss during any repair period, at most 15 days.
- (3) Voluntary Third Party Liability Insurance: bodily injury per person NT\$400,000 / bodily injury per accident NT\$800,000 / property damage per accident NT\$500,000
- (4) Passenger Accident Insurance: NT\$3,000,000 per person
- (5) Driver Injury Insurance: NT\$3,000,000
- (6) Compulsory Liability Insurance: Maximum NT\$2,000,000 per person
- (7) The insurance policies listed above do not cover damage caused by natural disasters (e.g. floods, typhoons, earthquakes) or any loss car accessories or parts